
Kosters Samhällsförening           Protokoll: 17-04/23 

 

 

Styrelsemöte den 17 april 2023. 

Närvarande: Emanuel Eriksson, Mats Lohmander, Monica Broberg, Lena Lundorf 

och Susanne de Barés. 

Förhindrade: Tom Hemréus, Olle Ekström, Anna Johansson, Daniel Albertsson. 

 

1. Val av sekreterare. 

Emanuel valdes till sekreterare till detta mötet. 

2. Val av justerare. 

Monica valdes jämte ordförande till justerare. 

3. Föregående protokoll. 

Inget nytt sedan föregående protokoll 

4. Rapporter. 

4.1 Kosters Framtid 

KF har inte inkommit med mer information sedan föregående 

möte. De har tagit hjälp utav Erik Johansson samt en 

revisorkonsult för att reda ut förra årets problem med 

bokföringen. 

Mats har blivit adjungerad till styrelsen men inte tagit del av de 

senaste inbjudningarna från KFs möten. 

4.2 KIFAB 

KIFAB ska ha bolagsstämma den 30 april, till dess inga 

ytterliggare rapporter. En idé finns att diverse mailgrupper ang 

boende ska organiseras utav KIFAB. 

4.3 Kosterstiftelsen 

Kosterstiftelsen har inga nya rapporter om nya projekt. Det har 

gått ut lite bidrag 2022 till bl.a Tillsammansodling Koster & olika 

föredrag. Skolan på Rossö har liknande problematik som Kosters 



Skola hade de senaste åren, en fråga har ställts om KS kan betala 

ansökningsavgift ang nystart av skola. 

4.4 Kosterhavsdelegationen 

Kosterhavsdelegationen har haft beslutsmöte. Mats har tagit upp 

problemet ang toaletter på Kosteröarna. Kent Hansson har lovat 

att skicka frågan vidare till berörda tjänstemän. 

Det har kommit en inbjudan från den norska motsvarigheten till 

KhD där bl.a vindkraft samt andra marina frågor ska diskuteras. 

4.5 Skärgårdsrådet 

Skärgårdsrådet har skickat ut information ang färjekostnader 

samt tider för färjorna. 

4.6 VA-frågan 

VA-kartan är omgjord, nu diskuteras om det ska sammansättas 

en grupp med kunniga människor på Koster i ett slags 

kunskapscenter. Detta ska enklare möjliggöra t.ex bygglov. 

4.7 Kulturprojekt 

Kulturprojektet pågår som planerat, de ansöker nu om olika 

bidrag. 

5. Årsmötet, uppföljning. 

Fler deltagare än tidigare år, goda diskussioner uppstod om bl.a 

skola & Kosters Framtid. 

 

6. Kosters Framtid 

KF har tidigare fått uppdrag av Shf att ordna boende på Koster, 

detta har dom fixat. En fråga har ställts om KF-styrelse sak 

utökas med en medlem från Shf. 

Det har varit ett tufft år för KF i samband med 

bokföringsproblematiken. Inför bolagsstämman Shf få en rapport 

om deras framtidsutsikter samt i framtiden löpande information 

kvartalsvis.  

Ägardirektiven ska tydliggöras för att tydligare kunna peka på vad 

som ska göras. 



7. Bolagstämma Kosters Framtid 

Representanter från Samhällsföreningen blir Mats 

Lohmander&Emanuel Eriksson.  

8. Bolagsstämma KIFAB 

Representanter från Samhällsföreningen blir Monica 

Broberg&Olle Ekström 

9. Övrigt 

Sjöräddningen har kontaktat Dag W & Göran Lyth ang påverkan 

på Orvelingruppen i Strömstad. Detta för att de ska ta tillbaka sitt 

överklagande om bygglov. Samhällsföreningen står bakom deras 

skrivelse. 

Framtida möten: 

12 juni-23 

11 september-23 

13 november-23 

5 februari-24 

Protokoll: Emanuel 

Justerare: Mats Lohmander&Monica Broberg 


